
Protokół nr 20 

Posiedzenia Rady Wydziału Pedagogicznego Uniwersytetu Warszawskiego 

w dniu 27 maja 2014 roku 

 

 

 

 

I  Sprawa nadania tytułu naukowego profesora dr. hab. Krystynie Milczarek-

Pankowskiej, prof. UW    

              krótka przerwa 

 

II Przyj ęcie porządku obrad. 

Drugą część Rady rozpoczęła dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska. Nie zgłoszono uwag  

do porządku obrad, zatem w dalszej części wyglądał on następująco:  

III      Przyjęcie protokołu z dnia 29 kwietnia 2014 roku. 

IV      Komunikaty zespołu dziekańskiego. 

V       Wnioski Komisji ds. przewodów doktorskich. 

VI    Sprawa nadania stopnia doktora nauk społecznych w zakresie pedagogiki mgr Monice 

Gromadzkiej.    

VII     Sprawy osobowe. 

VIII   Uchwała w sprawie powołania Studiów Podyplomowych „Trener-Andragog”. 

IX      Zmiany w programach studiów. 

X       Wolne wnioski.  

 

III         Przyj ęcie protokołu z dnia 29 kwietnia 2014 roku. 

Protokół został przyjęty. 

 

IV Komunikaty zespołu dziekańskiego. 

Pierwsza komunikaty przedstawiła Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska: 

- Uniwersytet Warszawski zajął pierwsze miejsce w Rankingu Szkół Wyższych „Perspektywy 

2014”; 

- na ostatnim posiedzeniu Rada m.st. Warszawy podjęła uchwałę o zamiarze likwidacji szkoły 

na ul. Hożej. Oznacza to, że rozpoczął się proces przeniesienia liceum z budynku Wydziału 

Pedagogicznego UW. Potrzebne są jeszcze dwie uchwały – o likwidacji szkoły i zmianie sieci szkół. 

Jeśli wszystko się uda, z dniem 1 września 2015 r. Wydział Pedagogiczny UW będzie jedynym 

użytkownikiem budynku przy ul. Mokotowskiej 16/20.  



Trwają starania o przejęcie budynku przez Uniwersytet Warszawski; 

- Uniwersytet Warszawski otrzymał środki na podwyżki zapowiedziane przez MNiSW. 

Wszelkie informacje o sposobie rozdysponowania tych pieniędzy zostaną przekazane po negocjacjach 

ze Związkami Zawodowymi; 

- Zgodnie w wolą Państwa Przecławskich książki z ich kolekcji zostały przekazane Bibliotece 

Wydziału Pedagogicznego UW. Dotarła już pierwsza transza tych książek. Przed pracownikami 

Biblioteki stoi ogromne zadanie wprowadzenia do zbiorów i opracowania otrzymanego daru. Cała 

kolekcja to kilka tysięcy książek;  

- ulegają zmianie stawki godzinowe za seminarium magisterskie na studiach niestacjonarnych: 

do 10 osób – 200 zł za osobę 

10–15 osób – bez zmian 

16–20 osób – 400 zł za osobę; 

- zapoznanie z uchwałą Senatu UW w sprawie planu finansowego Uniwersytetu. 

 

Kolejne komunikaty przedstawiła Prodziekan dr hab. Anna Zielińska: 

- prof. dr hab. Mirosław Szymański wraca po urlopie do obowiązków egzaminatora  

z pedagogiki dla doktorantów innych wydziałów. Prodziekan, w związku z dużą ilością chętnych, 

poprosiła o powołanie dodatkowego egzaminatora, którym zostałaby dr hab. Małgorzata Żytko.  

Dr hab. Alicja Siemak-Tylikowska poprosiła o przeniesieni sprawy na kolejne obrady,  

kiedy będzie obecny prof. dr hab. Szymański.  

Po krótkich rozmowach sprawę odłożono na kolejne obrady.  

- zostały rozdzielone pieniądze otrzymane z BST. 

Prodziekan wyjaśniła, że szczegółowe informacje zostaną wysłane do kierowników katedr  

i zakładów. Przy okazji powiadamiania o podziale środków z BST Prodziekan poinformowała,  

że znacznie zwiększyła się liczba publikacji pracowników Wydziału. 

- ponad 68 tys. wyniosła dotacja na młodych pracowników i doktorantów. Pracownicy złożyli 

wioski na ponad 200 tys. Przy podziale środków brany był pod uwagę m.in. otwarty przewód 

doktorski, publikacje w wysoko punktowanych czasopismach. 

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska podkreśliła, że ogromne znaczenie ma zaawansowanie 

rozprawy. 

 

Kolejne informacje przedstawił Prodziekan dr hab. Rafał Godoń: 

- Studenci Wydziału Pedagogicznego oraz Centrum Integracji Międzykulturowej 

zorganizowali „Dzień Sąsiada na Mokotowskiej”. 

- Wydział odwiedzają zaproszone przez dr hab. Małgorzatę Żytko dr Elisabeth Regnault  

i dr Brigitte Pagnani z University of Strasbourg  we Francji. Spotkania z gośćmi odbędą się 28 maja  



o godz. 13.30 i 29 maja o godz. 16.00 Szczegółowe informacje dotyczące obu wykładów znajdują się 

na stronie Wydziału. 

 - Katedra Edukacji Początkowej oraz Katedra Edukacji Szkolnej i Kształcenia Nauczycieli 

Wydziału Pedagogicznego Uniwersytetu Warszawskiego oraz Kolegium Nauczycielskie w Warszawie 

i Samodzielne Koło Terenowe nr 69 Społecznego Towarzystwa Oświatowego 6 czerwca 2014 r. 

zapraszają na konferencję poświęconą rezultatom projektu „Dobra praktyka kluczem  

do profesjonalizmu w edukacji” Razem poprzez zmiany w kształceniu praktycznym przyszłych 

nauczycieli. 

- należy pamiętać o obowiązku przeprowadzenia ankiety oceniającej zajęcia kończące się  

w semestrze letnim roku akademickiego 2013/2014.  

- do końca maja można wpisywać w USOSie informacje dotyczące sylabusów  

na przyszły rok akademicki. Wypełniając sylabusy, należy pamiętać o standardach kształcenia 

nauczycieli. 

 

V  Wnioski Komisji ds. przewodów doktorskich. 

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że Komisja ds. przewodów doktorskich 

rozpatrzyła wniosek mgr Joanny Klonowskiej w sprawie wszczęcia przewodu doktorskiego  

i powołania promotora. Prodziekan omówiła sprawę i powiedziała, że Komisja po analizie koncepcji 

rozprawy wnioskuje o wszczęcie przewodu. 

Temat rozprawy: Ryzyko związane z upiększaniem ciała w percepcji studentek kosmetologii. 

Rekomendacje dla kształcenia zawodowego.  

Na promotora Komisja proponuje prof. dr hab. Barbarę Woynarowską. 

Po krótkim wprowadzeniu Prodziekan dr hab. Zielińska poprosiła o głosowanie w sprawie 

wszczęcia przewodu doktorskiego i powołaniu na promotora rozprawy doktorskiej mgr Joanny 

Klonowskiej prof. dr hab. Barbary Woynarowskiej. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:  15 

Liczba głosów „tak”:   13 

Liczba głosów „nie”:   0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”: 2 

Liczba głosów nieważnych:  0 

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału Pedagogicznego UW podjęła uchwałę  

o wszczęciu przewodu doktorskiego i powołaniu promotora rozprawy doktorskiej mgr Joanny 

Klonowskiej. (Uchwała 73/2013/2014, zał. nr 2) 

 

 



VI    Sprawa nadania stopnia doktora nauk społecznych w zakresie pedagogiki  

mgr Monice Gromadzkiej.   

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że 16 maja 2014 r. odbyła się publiczna 

obrona rozprawy doktorskiej mgr Moniki Gromadzkiej. W związku z pozytywnym przebiegiem 

obrony Komisja ds. przewodów doktorskich wnioskuje o nadanie mgr Monice Gromadzkiej stopnia 

doktora w dziedzinie nauk społecznych w zakresie pedagogiki. 

Prodziekan poprosiła o głosowanie w tej sprawie. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   15 

Liczba głosów „tak”:    15 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału Pedagogicznego UW podjęła uchwałę  

o nadaniu mgr Monice Gromadzkiej stopnia doktora nauk społecznych w zakresie pedagogiki. 

(Uchwała 74/2013/2014, zał. nr 3) 

  

VII  Sprawy osobowe. 

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska poprosiła Radę Wydziału Pedagogicznego UW  

o wyrażenie zgody na ogłoszenie konkursu na stanowisko profesora dla osoby z tytułem profesora  

w Zakładzie Ewaluacji Instytucji Edukacyjnych. 

Rada Wydziału wyraziła zgodę. 

 

Następnie Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska poinformowała, że na Wydziale 

Pedagogicznym odbyło się dziewięć konkursów w sprawach zatrudnienia. Dziekan omówiła przebieg 

konkursów. Poinformowała, że były konkursy, do których zgłosiły się 2–3 osoby, w tym również 

osoby spoza Wydziału. Po krótkim wprowadzeniu Rada Wydziału została poproszona o opinię  

w sprawach zatrudnienia poszczególnych kandydatów. 

1. zatrudnienie dr Katarzyny Brzosko-Barratt na stanowisku adiunkta od 1.10.2014 r. 

do 30.09.2018 r. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   25 

Liczba głosów „tak”:    25 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 



Rada Wydziału w tajnym głosowaniu wyraziła zgodę na zatrudnienie dr Katarzyny  

Brzosko-Barratt. 

2. zatrudnienie dr. hab. Rafała Godonia na stanowisku adiunkta od 1.07.2014 r.  

do 30.09.2018 r. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   25 

Liczba głosów „tak”:    25 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

Rada Wydziału w tajnym głosowaniu wyraziła zgodę na zatrudnienie dr. hab. Rafała Godonia. 

 3. zatrudnienie dr. Adama Grodzkiego na stanowisku starszego wykładowcy  

od 1.10.2014 r. do 30.09.2018 r. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   25 

Liczba głosów „tak”:    22 

Liczba głosów „nie”:    1 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  2 

Liczba głosów nieważnych:   0 

Rada Wydziału w tajnym głosowaniu wyraziła zgodę na zatrudnienie dr. Adama Grodzkiego. 

4. zatrudnienie dr Moniki Jakubowskiej na stanowisku adiunkta od 1.09.2014 r.  

do 30.09.2018 r. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   25 

Liczba głosów „tak”:    25 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

Rada Wydziału w tajnym głosowaniu wyraziła zgodę na zatrudnienie dr Moniki Jakubowskiej. 

  5. zatrudnienie dr hab. Janiny Kamińskiej na stanowisku adiunkta od 1.10.2014 r.  

do 30.09.2018 r.  

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   25 

Liczba głosów „tak”:    25 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 



Rada Wydziału w tajnym głosowaniu wyraziła zgodę na zatrudnienie dr Janiny Kamińskiej. 

  6. zatrudnienie dr Agnieszki Kapuścińskiej na stanowisku adiunkta od 1.09.2014 r.  

do 30.09.2018 r. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   25 

Liczba głosów „tak”:    24 

Liczb głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  1 

Liczba głosów nieważnych:   0 

Rada Wydziału w tajnym głosowaniu wyraziła zgodę na zatrudnienie dr Agnieszki 

Kapuścińskiej. 

7.  zatrudnienie dr Ewy Palamer-Kabacińskiej na stanowisku adiunkta od 1.09.2014 r.  

do 30.09.2018 r. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   25 

Liczba głosów „tak”:    25 

Liczba głosów „nie”:    0 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

Rada Wydziału w tajnym głosowaniu wyraziła zgodę na zatrudnienie dr Ewy  

Palamer-Kabacińskiej. 

  8. zatrudnienie dr. hab. Jana Rutkowskiego na stanowisku adiunkta od 1.10.2014 r.  

do 30.09.2018 r. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   25 

Liczba głosów „tak”:    25 

Liczba głosów „nie”:    25 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

Rada Wydziału w tajnym głosowaniu wyraziła zgodę na zatrudnienie dr. hab. Jana 

Rutkowskiego. 

9. zatrudnienie dr. Macieja Słomczyńskiego na stanowisku adiunkta od 1.09.2014 r.  

do 30.09.2018 r. 

Wyniki głosowania: 

Liczba oddanych głosów:   25 

Liczba głosów „tak”:    25 

Liczba głosów „nie”:    0 



Liczba głosów „wstrzymuję się”:  0 

Liczba głosów nieważnych:   0 

Rada Wydziału w tajnym głosowaniu wyraziła zgodę na zatrudnienie dr. Macieja 

Słomczyńskiego. 

 

Kolejną kwestią omawianą w tym punkcie obrad były wyniki prac Komisji Oceniającej. 

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska poprosiła Przewodniczącą Komisji dr hab. Małgorzatę Żytko  

o głos w tej sprawie. 

Dr hab. Małgorzata Żytko poinformowała, że spośród wszystkich ocenianych pracowników 

dwie osoby uzyskały ocenę negatywną – dr Elżbieta Kukuła i dr Agnieszka Piejka. Przewodnicząca 

Komisji krótko uzasadniła podjęte decyzje. 

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska przypomniała, że dr Kukuła jest zatrudniona jeszcze przez 

rok na Wydziale i na razie tę kwestię zostawiła bez komentarzy. Natomiast pod dyskusję została 

poddana sprawa dalszego zatrudnienia dr Agnieszki Piejki. Dziekan powiedziała, że po ocenie 

dorobku dr Piejki, nie widzi szans na szybką habilitację. W obecnej sytuacji istnieje jedynie 

możliwość zatrudnienia na ½ etatu na stanowisku starszego wykładowcy. Dziekan dr hab. Anna 

Wiłkomirska przyznała, że to trudna decyzja, ale Kolegium dziekańskie nie popiera tego zatrudnienia.  

Pozytywną opinię o pracy dr Agnieszki Piejki wyraziła prof. dr hab. Irena Wojnar, która 

poprosiła o przedłużenie zatrudnienia dr Piejce. Profesor zapewniła, że rozprawa habilitacyjna 

zostanie ukończona w ciągu roku. 

Na ogromne możliwości intelektualne i bardzo dobre kwalifikacje dydaktyczne  

dr Piejki zwrócił uwagę dr hab. Henryk Depta, który wyraził swoje zaskoczenie zaistniałą sytuacją. 

Stwierdził, że jeśli jest możliwość zatrudnienia na rok, to warto dać taką szansę.  

Dr hab. Alicja Siemak-Tylikowska, analizując przekazane informacje, powiedziała,  

że zrobienie habilitacji przez dr Agnieszkę Piejkę w ciągu roku jest nierealne. Przyznała,  

że jedynym wyjściem jest tzw. zatrudnienie socjalne w celu szukania pracy. Zaapelowała również  

do władz dziekańskich, aby w rozmowie z dr Piejką uświadomili jej, że to tylko zatrudnienie na rok. 

Dr hab. Ewa Skibińska poparła opinię dr hab. Alicji Siemak-Tylikowskiej. Zwróciła także 

uwagę, że warto zastanowić się, jak rozliczać pracowników z urlopu naukowego. Przypomniała,  

że dr Agnieszka Piejka taki urlop wykorzystała i nie przyniósł on efektów.  

Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska usprawiedliwiła dr Piejkę. Wyjaśniła, że sprawy osobiste 

skomplikowały urlop naukowy dr Piejki. Przyznała jednak, że taki urlop powinien być przerwany, 

jeśli wiadomo, że nie będzie go można wykorzystać na pracę naukową.  

Po wysłuchaniu wszystkich opinii Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska poprosiła Radę 

Wydziału Pedagogicznego UW o głosowanie w sprawie zatrudnienia dr Agnieszki Piejki  

na ½ etatu na jeden rok. 

Wyniki głosowania: 



Liczba oddanych głosów            27 

Liczba głosów „tak”:      16 

Liczba głosów „nie”:      4 

Liczba głosów „wstrzymuję się”:    7 

Liczba głosów nieważnych:      0 

W tajnym głosowaniu Rada Wydziału Pedagogicznego opowiedziała się za zatrudnieniem  

dr Agnieszki Piejki na jeden rok. 

 

VIII Uchwała w sprawie powołania Studiów Podyplomowych „Trener-Andragog”. 

W tym punkcie obrad Prodziekan dr hab. Godoń poprosił dr Annę Marianowską  

o przedstawienie sprawy. 

Dr Marianowska przedstawiła projekt studiów podyplomowych „Trener-Andragog”, krótko 

omówiła program studiów, adresatów. Wyjaśniła, że powodem otwierania tych studiów jest analiza 

rynku i chęć wyjścia naprzeciw jego potrzebom.  

Dr hab. Alicja Siemak-Tylikowska zapytała o różnice między tymi studiami a już istniejącymi 

podobnymi na naszym Wydziale i Wydziale Psychologii UW. 

Dr Anna Marianowska wyjaśniła, że to są zupełnie inne studia i mają odmienną grupę 

docelową. Program studiów podyplomowych Wydziału Pedagogicznego jest inny niż Wydziału 

Psychologii.  

Dr hab. Małgorzata Żytko zwróciła uwagę, że należałoby zaakcentować fakt, że to są studia 

skierowane do nauczycieli i warto pomyśleć o tutoringu nauczycielskim.  

Przewodnicząca Zarządu Samorządu Studentów Wydziału Pedagogicznego UW Marta 

Siedlecka zapytała o powody wyboru zatrudnienia osób z SWPS, a nie pracowników Wydziału 

Psychologii UW.  

Dr Marianowska wyjaśniła, że w zeszłym roku dr Krzysztof Pierścieniak, otwierając swoje 

studia podyplomowe, próbował nawiązać kontakt z Wydziałem Psychologii UW, ale nie było odzewu. 

Sprawą, która wywołała dyskusję, była kwestia różnic między studiami podyplomowymi 

otwieranymi na Wydziale Pedagogicznym a podobnymi już istniejącymi na Wydziale Psychologii. 

Po wszelkich wyjaśnieniach i zapewnieniach, że programy studiów się różnią i nie ma mowy 

o konkurencyjności, Prodziekan dr hab. Rafał Godoń poprosił o głosowanie. 

Rada Wydziału Pedagogicznego jednogłośnie opowiedziała się za otwarciem Studiów 

Podyplomowych „Trener-Andragog”. (Uchwała 75/2013/2014, zał. nr 4) 

 

IX       Zmiany w programach studiów. 

Prodziekan dr hab. Rafał Godoń porosił Kierownika studiów doktoranckich  

dr hab. Małgorzatę Żytko o przedstawienie zmian w programie studiów trzeciego stopnia. 



- zgodnie z rozporządzeniem MNiSW zmniejszono do 45 liczbę punktów ECTS dla całego 

toku studiów. Zmniejszono liczbę punktów ECTS z przedmiotów nieobowiązkowych oraz dwóch 

obligatoryjnych: seminarium doktoranckiego (12 punktów), Nurty współczesnej pedagogiki (2 pkt.) 

- zgodnie z prośbą Rady Doktorantów przedmiot Metodologia badań pedagogicznych został 

przeniesiony na drugi rok studiów. 

Prodziekan dr hab. Rafał Godoń poprosił o głosowanie nad przyjęciem zmian. 

Rada Wydziału Pedagogicznego UW jednogłośnie zaakceptowała zmiany  

w programach studiów doktoranckich. (Uchwała 76/2013/2014, zał. nr 5) 

 

Następnie Prodziekan dr hab. Rafał Godoń przedstawił i krótko omówił zmiany  

w programach studiów na kierunku: Pedagogika małego dziecka. Prodziekan powiedział 

o proponowanych zmianach w punktach ECTS,  

W tym punkcie Prodziekan podziękował także dr Dorocie Sobierańskiej za przeanalizowanie 

programów pod względem uwzględnienia w nich standardów kształcenia nauczycieli. 

Po wszystkich wyjaśnieniach Prodziekan dr hab. Rafał Godoń poprosił o głosowanie  

nad przyjęciem uchwały o zmianach w programie studiów. 

Rada Wydziału Pedagogicznego UW w jawnym głosowaniu większością głosów, przy trzech 

wstrzymujących się i jednym głosie przeciw, podjęła uchwałę o zmianach  

w programach studiów. (Uchwała 77/2013/2014, zał. nr 6) 

 

X  Wolne wnioski.  

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poinformowała, że do kierowników katedr i zakładów 

zostały wysłane pisma w sprawie ubiegania się o środki na badania statutowe  

oraz prowadzenie badań naukowych dla młodych naukowców i doktorantów. Termin składania 

wniosków upływa 25 czerwca 2014 r.  

Prodziekan dr hab. Anna Zielińska poprosiła również, aby wszyscy pracownicy zatrudnieni na etatach 

naukowo-dydaktycznych (także ci, którzy nie składają wniosków badawczych), wypełnili i złożyli  

w pokoju 119 do dnia 25.06.2014 r. załączone do wysłanych pism oświadczenie, które jest niezbędne 

przy składaniu w Ministerstwie Nauki i Szkolnictwa Wyższego „Wniosku o przyznanie środków  

na działalność statutową na rok 2015”. 

Prof. dr hab. Andrea Folkierska poprosiła o przesuniecie monitora, gdyż zasłania on kolegium 

dziekańskie. 

Przewodnicząca Zarządu Samorządu Studentów Marta Siedlecka poprosiła  

o przesłanie terminów egzaminów w celu zaopiniowania harmonogramu sesji.  

Dr hab. Ewa Skibińska zapytała czy brak protokołu do przeprowadzania hospitacji zwalnia  

z konieczności ich przeprowadzenia.  



Dziekan dr hab. Anna Wiłkomirska wyjaśniła, że dokument jest opracowywany, ale – nawet 

pomimo braku jego ostatecznej wersji – hospitacje powinny być przeprowadzane. 
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